
 

 

Protokoll fört vid zonmöte med zon1/2 Mellansvenska tisdagen 
6 augusti 2024 kl. 18.00 – 21.30 

Först besökte vi ArkivCentrum Arboga där vi delades upp i två grupper: den enda gruppen hörde 

först arkivchef Elinor Magnérus berätta om Arkiv Västmanland och dess roll för det västmanländska 

kulturarvet, och den andra gruppen guidades runt i arkivet under ledning av verksamhetsledaren 

Oscar Forsgren. Efter en halvtimme bytte grupperna plats. Det var ett mycket uppskattat inslag. 

Möjligen började en och annan Lionsmedlem från de åtta närvarande klubbarna fundera över var 

protokoll och andra handlingar från den egna klubben förvaras. 

Efter detta uppskattade programinslag hölls ett mcket kort zonmöte i arkivlokalen under ledning av 

ZO Ulf Carlsson, LC Kungsör. Närvarande var cirka 75 personer, medlemmar med respektive, från 

åtta av zonens klubbar: Kungsör, Kolsva, Kvicksund-Rytterne, Kolbäck, Hallstahammar, Västerås 

Lundby, Skultuna och Arboga. Däremot saknades representation från LC Surahammar. 

1. ZO Ulf Carlsson  öppnade mötet och tackade LP Margaretha Jurstrand, LC Arboga, för detta 

zonmöte. Ulf hälsade också DG Anna-Lena Bohlin, LC Almen i Karlstad välkommen.   

2. Till sekreterare utsågs Hans Almgren och till justerare Margaretha Jurstrand,  båda LC 

Arboga 

3. Så fick DG Anna-Lena ordet, hon berättade att hon utsågs till DG vid Convention i 

Melbourne.  

• ”Vad är det som är viktigt? Viktigt är att vi får fler medlemmar!”   

• ”Zonteamet är enormt viktigt.” 

• Distriktets hemsida:   https://www.lions101m.se       Lösenord: annalena 

• Det blir extra distriktsrådsmöte och distriktsmöte i Malung den 14 september Mer info på 

www.lions101m.se  

Vi tackade Annalena med en varm applåd.  

 

4. ZO Ulf sade att de rekommendationer på bidrag från varje medlem/varje klubb är en 

förhoppning, inget krav. Han hoppades att klubbarna skulle följa rekommendationen att ge 

Lions Quest minst 30 kr per medlem.  

https://www.lions101m.se/
http://www.lions101m.se/


5. Zonmöten:  19 septemer är nästa zonmöte, Mässen i Köping. Därefter 21 november, 10 

januari i Kungsör, 20 februari, 8 maj.  

6. Vice ZO? Någon kommer förhoppningsvis att anmäla sig. 

7. Lions Cancerforskningsfond Mellansverige vid Universitetssjukhuset i Örebro och 

Akademiska sjukhuset i Uppsala. Pengar kan sättas in vid födelsedagar, vid dödsfall och så 

vidare. Den administrativa kostnaden är enormt liten, en-två procent! Så gynna Lions 

Cancerforskningsfond! Blir ett digitalt möte 21 augusti kl. 18.30 där Lions Sveriges 

verksamhet presenteras. Det är med som bilaga i DG-brevet. Margaretha Jurstrand, LC 

Arboga: ”Det är fantastiskt att lyssna på dem som fått pengar från Lions 

Cancerforskningsfond.  

8. Klockan 19.24 förklarade ZO Ulf Carlsson mötet avslutat. 

Arboga dag som ovan 

 

Hans Almgren  Margaretha Jurstrand  Ulf Carlsson 

mötessekreterare  justerare   mötesordförande 

 

Därefter begav vi oss till Munken & Hönan, Arbogaklubbens tradtionella ”medeltida” hamnkrog där 
klubbmedlammar serverade kvällens måltid, fläskytterfilé med diverse tilltugg, allt under ledning av 
klubbmästaren Pär Säterlid och grillmästaren Conny Pettersson.  


